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Průběh obhajoby: Studentka představila záměr práce porovnat dvě přírodovědecké knihovny

v mezinárodním i historickém kontextu, jejíž cílem bylo propojit ony dvě
knihovny a navrhnout možnou spolupráci. Představila použité metody
včetně metod, které použila na stáži ve francouzské knihovně a jejich
propojení. Následně studentka představila strukturu práce. Shrnula celkové
závěry práce, porovnala podobnosti i rozdíly v obou knihovnách. Dále
navrhla konkrétní vylepšení, ve kterých by se česká knihovna mohla
inspirovat „francouzskou kolegyní“. 
Vedoucí přečetl posudek práce, osvětlil výběr srovnávacích subjektů,
ocenil popis historického vývoje obou institucí, citační aparát i doprovodné
fotografie pořízené autorkou, osobní zaangažovanost autorky práce.
Vzhledem k pracovnímu zázemí může poznatky ze zahraničí
implementovat do české instituce. Diplomantce celkově udělil 95 bodů
(hodnocení výborně) a navrhl seznámit odbornou českou veřejnost s
výsledky práce pomocí odborného článku.  
Dále byl přečten posudek nepřítomného oponenta. Oponent oceňuje
ambicióznost práce, kvalitní zpracování a využité metody a detailnost v
porovnávání institucí. Práce podle oponenta naplnila své vytyčené cíle.
Celkově ji ohodnotil 97 body. 
Studentka odpověděla na otázky oponenta. Okomentovala sloučení
francouzské knihovny s univerzitní knihovnou v historickém i
ekonomickém kontextu a podala argumenty, proč by sloučení v kontextu
knihoven Přírodovědecké fakulty UK bylo problematické. Dále se
vyjádřila k možné spolupráci obou knihoven v oblasti akvizic.
Zodpověděla druhou otázku oponenta ke konzervaci a k počtu úvazků ve
francouzské knihovně. 
Studentka obhájila práci s hodnocením výborně.  
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